
Høyringsinnspel frå Klinikk for kreftbehandling og rehabilitering  

(Henta frå e-post 19.06.2024, elements 2024/1795/25) 

 

Hei, 

Vi har nokre innspel frå KKR:  

Frå onkologi: 

- reduksjon i tal FSU framstår fornuftig. 

- «Forhandlingsutvalet har drøfta nye vilkår for samhandlinga rundt utskrivingsklare pasientar som er 

regulert i dagens delavtale 1, men har ikkje kome til eit samlande forslag på dette området». Dette 

punktet har en lang historikk, der økonomi har vært og er en viktig del av diskusjonen. Jeg synes vi skal 

støttet at en fortsetter å drøfte disse vilkårene ved neste anledning. 

  

Frå rehabilitering: 

- vi er i utgangspunktet bekymret for at rehabilitering som fagfelt vil få lite oppmerksomhet i den 

reviderte samarbeidsavtalen, og at det vil være veldig viktig at de nye/gjenværende 

samarbeidsutvalgene får klare mandat hvor også rehabilitering står tydelig på agendaen og kommer 

frem som eget område i handlingsplanene. Det må også tas stilling til hvordan man ivaretar 

rehabilitering på et mer overordnet nivå, da dette jo er et fagfelt som er diagnoseuavhengig. 

  

  

Med vennleg helsing 

Synnøve Haram Rotnes 

Rådgiver i Klinikk for kreftbehandling og rehabilitering 

  

 

 


